
CUHK has sent the following email to HKDSE candidates applying to CUHK via JUPAS in the 2020 
entry. 
Should careers teachers or students have any enquiries, please feel free to contact our Office at 
39438947 or 39438951. 
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1. Messages from our 8 Faculties 中大學院給申請人的溫馨提示 

The 8 Faculties at the University have posted messages / guidance for you. Please click the 
Faculty name below for details. 

中大 8個學院為學生準備了以下的選科錦囊，請按圖參考。 

     

   

 

2. CUHK Admission Scholarship and Bursary 入學獎學金及助學金 (New!) 
CUHK has put in place the following University Admission Scholarships and a new bursary to 
support JUPAS applicants in 2020. 
 
University Admission Scholarships for JUPAS Admittees 
Details of admission scholarships for JUPAS applicants with HKDSE results in 2020 has been 
announced: http://admission.cuhk.edu.hk/scholarships/jupas.html 
 
Perseverance Bursary (New!) 
Facing COVID-19, students sitting the HKDSE examination have experienced class 
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suspension and repeated delays in exams that have a significant impact on their physical and 
mental wellbeing. Candidates were then plagued with a shrinking economy and rising 
unemployment brought by the pandemic, adding uncertainties to study plans. 
 
In recognition of the HKDSE candidates' exceptional resilience in preparing and sitting for the 
exams, and in supporting admittees whose financial situation has been adversely affected by 
the COVID-19 pandemic, CUHK announces a new "CUHK Perseverance Bursary" (the 
Bursary). 
 
All candidates applying for admission to the University via JUPAS in 2020 are eligible to apply 
for CUHK Perseverance Bursary, should they provide evidence of their family financial 
situation being adversely affected by the pandemic, or facing immense impending financial 
strain. Upon admission to the University via JUPAS, successful applicants for the Bursary will 
receive a sum of no less than HK$10,000 each. 
 
The Bursary is now open for application. Students eligible for the Bursary may submit an 
application via Office of Admissions and Financial Aid 
at: http://admission.cuhk.edu.hk/bursary/jupas.html. 
 
[Press release on CUHK Admission Scholarship and Bursary] 
 

中大育人為本，設以下新生入學奬學金及助學金。 

 

新生入學獎學金 

有關持香港中學文憑考試成績經 2020年度聯招入學的入學獎學金詳情已於網上公

布： http://admission.cuhk.edu.hk/scholarships/jupas.html 

 

「疫境自強助學金」(新設立) 

2020年新冠肺炎肆虐，全港文憑試考生先後經歷停課、考試一再延期，身心俱疲。疫情引致經

濟收縮、失業率上升，令不少家庭面對龐大壓力，亦為升學計劃增添憂慮。 

 

為嘉許文憑試考生於備戰及應考文憑試階段表現過人的毅力，並紓緩家庭經濟受疫情影響的申

請人的財政壓力，中大宣布設立新的「疫境自強助學金」（CUHK Perseverance 

Bursary），協助申請人渡過難關。 

 

所有於 2020年透過聯招報讀中大本科生課程的學生，只需證明家庭經濟受疫情影響，或於未

來面臨龐大財政壓力，均合資格申請「疫境自強助學金」。每位完成申請程序並最終成功透過

聯招獲中大課程取錄的學生，可獲港幣最少一萬元助學金。 

 

合資格申請人可於即日起經入學及學生資助處網頁 

（http://admission.cuhk.edu.hk/bursary/jupas.html）遞交申請。 

 

[中大入學獎學金及助學金新聞稿] 

 

3. Admission of JUPAS Applicants with Diverse Talents 中大吸納多元人才 

Since 2019, CUHK has launched flexible arrangements for admitting JUPAS applicants with 
outstanding performance in academic and non-academic fields. The measures include 
the STEM Talent Scheme jointly launched by the Faculty of Engineering and Faculty of 
Science, for selection and admission of applicants with breadth and in-depth exposure and 
achievement in STEM, and the Enhanced School Principal's Nominations for special 
consideration of students with conditional offers of admission under School Principal’s 
Nominations. For details of these special arrangements, please refer 
to: https://www.cpr.cuhk.edu.hk/en/press_detail.php?1=1&1=1&id=2960 
 

自 2019年起，中大推出靈活收生措施，全面考慮聯招申請人於學術及非學術領域的卓越成

http://admission.cuhk.edu.hk/bursary/jupas.html
https://www.cpr.cuhk.edu.hk/en/press_detail.php?id=3325
http://admission.cuhk.edu.hk/scholarships/jupas.html
http://admission.cuhk.edu.hk/bursary/jupas.html
https://www.cpr.cuhk.edu.hk/tc/press_detail.php?1=1&id=3325
https://www.cpr.cuhk.edu.hk/en/press_detail.php?1=1&1=1&id=2960


就。各項措施包括：工程學院及理學院宣布於遴選及錄取過程採用特別入學考慮措施，吸納具

有「既廣且深 STEM能力」的學生；優化校長推薦計劃，對藉計劃獲得有條件取錄但文憑試未

能達到有條件取錄的成績的申請人作特別入學考慮。詳情可參閱：

https://www.cpr.cuhk.edu.hk/tc/press_detail.php?1=1&1=1&id=2960 

 

4. Guide to CUHK JUPAS Admission 中大聯招入學申請懶人包 

Everything you need to know about applying to CUHK via JUPAS - CUHK admission 
requirements, score calculation, programme information, programme admission 
requirements. 

聯招申請人必讀 -- 中大入學要求、計分方法、課程資料、課程收生要求及 2019年收生分數參

考。 

(click the following picture to view website 立即按以下圖片查閱網頁) 

 

 

5. Important Dates 重要日程 

Date/ Period Event 

22 July* 

7月 22日* 

Release of the 2020 HKDSE Examination results by 

the HKEAA 

香港考試及評核局公布 2020年度香港中學文憑考試成

績 

23 - 25 July 

7月 23至 25日 

Modification of JUPAS programme choices 

聯招申請人更改已選報的聯招課程選擇 

13 August^ 

8月 13日^ 

Announcement of JUPAS Main Round offer results 

聯招公布正式遴選結果 

13 - 14 August (by 

5pm) 

8月 13至 14日 (下午

五時截止) 

Successful applicants pay the Acceptance Fees for 

the Main Round offers via JUPAS 

獲得正式遴選取錄資格的申請人透過聯招繳交留位費 

13 - 15 August (by 

5pm) 

8月 13至 15日 (下午

五時截止) 

CUHK new students indicate College affiliation 

preference 

中大新生於網上遞交書院選擇表 

17 - 19 August (by 

5pm) 

CUHK Student Registration (on-line) 

中大新生網上註冊 

https://www.cpr.cuhk.edu.hk/tc/press_detail.php?1=1&1=1&id=2960
http://www.cuhk.edu.hk/adm/jupas/adm-guide/


8月 17至 19日 (下午

五時截止) 

7 September 

9月 7日 

CUHK new term commencement 

中大開學日 

*subject to the announcement of HKEAA 以香港考試及評核局公布為準。 

^subject to the announcement of JUPAS 以「大學聯招辦法」公布為準。  

7. Stay in touch with Us 保持聯繫 

Our CUHK Student Ambassadors are here for you during this critical period. Follow CUHK 
Maestro Tips for DSE Students on Facebook or Instagram for up-to-date information 
and send us a direct message via these social media platforms if you have any questions! 

中大的學生大使會恆常於下列社交平台分享中大入學及聯招課程資訊，並為高中同學解答與聯

招相關的問題。如不想錯過任何最新消息，請即追蹤入學中大輩多分專頁! 

Facebook: https://www.facebook.com/cuhkdsetips 
Instagram: https://www.instagram.com/cuhkdsetips 

 

 

Office of Admissions and Financial Aid 
The Chinese University of Hong Kong 

香港中文大學 

入學及學生資助處 

Enquiries 查詢： 39438947 / 39438951 

Website 網頁：http://admission.cuhk.edu.hk 

 

https://www.facebook.com/cuhkdsetips
https://www.instagram.com/cuhkdsetips
http://admission.cuhk.edu.hk/

